
مهدی دوستی در نشست بررسی مسائل و مشکلات 
طرح های جزیره هرمز که با حضور معاون عمرانی، 
مدیــرکل دفتــر فنی و رییس ســازمان مدیریت و 
برنامه ریزی اســتان برگزار شــد، ضمــن تاکید بر 
اهمیت نظارت مســتمر بر رونــد اجرای طرح ها، 
افزود: نباید مســائل نرم افزاری و ســخت افزاری 
قابل حل پیشــرفت طرح ها را به تعویق انداخت و 
لازم است مدیران نظارت مستمری بر روند اجرایی 

داشته باشند.

وی بیان کرد: در ادامه اقدامات شهری در جزیره هرمز، 
برنامه های طرح هادی و بازآفرینی شهری که افزایش 
زیرساخت های جدید تفریحی، آموزشی، بهداشتی و 

فرهنگی را در پی دارد، طبق زمانبندی انجام می شود.
نماینده عالی دولت در هرمزگان با اشاره به ظرفیت های 
تعریف شده برای توسعه طرح های دریامحور اظهار 
کرد: پایش پیشــرفت طرح های آغاز شده در هرمز به 
ویژه توســعه بندر، نیروگاه  برق، افزایش ظرفیت آب 
آشــامیدنی  و پروژه های مسکن ملی اهمیت بسیاری 

دارد چرا که تکمیل زیرساخت ها زمینه تعریف اقدامات 
جدید در جزیره را فراهم می کند.

جزیــره هرمز که تنگه هرمز برگرفته از نام این جزیره 
است، دلیرمردان بزرگی در طول تاریخ تاکنون پرورانده 
و شهدای زیادی در راه حفظ کیان این منطقه تقدیم شده 
و اکنون به سمت یک جزیره درحال توسعه با محوریت 

گردشگری پیش می رود.
هرمز در میان زمین شناســان به بهشت زمین  شناسی 
مشهور است، جزیره ای بیضی  شکل و گنبدی نمکی 
در خلیج فارس به مســاحت ۴۲ کیلومترمربع و در ۱۶ 

کیلومتری بندرعباس است.
این جزیره زیبا با حدود هفت هزار نفر جمعیت همواره 
در طول تاریخ به علت موقعیت اســتراتژیک دارای 
اهمیت راهبردی و بازرگانی بوده و هر ســال در ایام 
سفرهای نوروزی پذیرای خیل عظیمی از گردشگران 

و مسافران از سراسر کشور است.
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در نشست بررسی مسائل و مشکلات طرح های جزیره هرمز  مقرر شد؛  

        اقتصاد کیش -   استاندار هرمزگان 
بر تسریع و پیشــرفت طرح های عمرانی 
جزیره هرمــز تاکید کرد و گفت: اولویت 
کاری مدیران در سال جاری رفع مسائل نرم 
افزاری و سخت افزاری طرح های در دست 

اجرای این جزیره باشد.

تاکید استاندار هرمزگان بر تسریع 
طرح های عمرانی جزیره هرمز  

   

اقتصاد کیش -    رئیس دادگستری استان هرمزگان به سفر اخیر رئیس قوه قضائیه به این 
استان اشاره کرده و گفت: نگاه واقع بینانه و تخصصی و فرهنگ مردمی بودن و حضور 
در بین مردم از نکات مثبت این سفر است که این دیدار اثبات کرد که گفتمان رییس قوه 

درخصوص حضور بین مردم یک گفتمان واقعی است.
نشست خبری مجتبی قهرمانی رئیس کل دادگستری استان هرمزگان در جریان هفتمین 

تور نظارتی قوه قضاییه با حضور خبرنگاران برگزار شد.
قهرمانی در ابتدا با اشاره به دوران تحول و تعالی قوه قضاییه، اظهار داشت: در روزهای 
گذشته برای دومین بار میزبان رییس دستگاه قضا بودیم که سفر قبلی اسفند ۱۴۰۱ بود 

که نکته قابل توجه سفر  اخیر انجام شدن آن بدون تشریفات غیرضروری بود.
وی با اشاره به جزئیات سفر رئیس قوه قضاییه، گفت: این سفر نوآوری هایی نسبت 
به سفر گذشته داشت که یکی از آن ها شرکت رئیس دستگاه قضا در همایش خانواده 
بود که  در این همایش نماینده قضات و همکاران نقطه نظرات خود را بیان کردند و از 

خانواده فرهنگیان و معلمان نیز در این همایش تقدیر شد.
رئیس کل دادگستری استان هرمزگان افزود: در این سفر نمایشگاهی با بیست غرفه در 
راستای جهاد تبیین برپا کردیم که همچنان ادامه دارد و معاونت های مختلف در این 

نمایشگاه دستاورهای خود را ارائه می کنند.
قهرمانی در ادامه با اشاره به دیدار رئیس قوه قضاییه با اقشار مختلف مردم در هرمزگان، 
مطرح کرد: رییس دستگاه قضا در این سفر با ۱۵ قشر ملاقات حضوری داشتند که این 
قشرها عبارت اند از خانواده شهدا، نیروهای مسلح، مردم عادی، نخبگان در پارک علم 
و فناوری، دانشجویان، کارگران، صیادان، معلمان، کشاورزان و باغداران، علمای شیعه 
و اهل تسنن، مدیران دولتی، تجار و بازرگان مناطق ازاد و دیدار با زندانیان و بازدید از 

کمپ ها نیز از برنامه های رئیس قوه قضاییه بود.
وی با بیان اینکه »حضور میدانی مدیران در بحث فرهنگسازی موثر است«، گفت: در 
حوزه مدیریت حضور در میدان و بازدید از نزدیک مسائل بسیار موثر است و دیگری 
فرهنگ نظارت پذیری است که ما باید درک کنیم که نظارت هایی که اعمال می شود در 
باب پیشبرد امور است. نگاه واقع بینانه و تخصصی و فرهنگ مردمی بودن و حضور در 
بین مردم از نکات مثبت این سفر است که این دیدار اثبات کرد که گفتمان رییس قوه 

درخصوص حضور بین مردم یک گفتمان واقعی است.
وی با اشاره به اقدامات دادگستری در استان، اظهار داشت: در طرح پیگیشیری از قاچاق 
سوخت یک سالن مانیتورینگ داریم که بازرس آنجا نشسته و جایگاه های سوخت را 

زیر نظر دارد و رصد می کند که این علاوه بر نظارت میدانی است.
قهرمانی افزود: از زمانی که پزشکی قانونی در کشور افتتاح شده یک سری آزمایش های 
خاص در استان انجام می شود که در گذشته برای انجام آنها به استان های مجاور متوسل 
می شدیم که با همکاری دولت حدود ۲۰ میلیارد تومان اختصاص داده شد تا اقلام مورد 

نیاز برای آزمایشگاه تهیه شود تا به استان های دیگر نرویم.
رییس کل دادگستری استان هرمزگان تاکید کرد: بحث اسناد موسوم به رفسنجان در 
قشم را داشتیم که بررسی شد.  در سال ۱۳۵۱ شخصی از رفسنجان کرمان به قشم می 
آید و  ۷ هزار و ۱۴۲  سند برای یکی از مناطق قشم صادر می کند ولی مشکل این اسناد 
این بود که حدود اربعه آن مشخص نیست. این اسناد  رفسنجان سال ها است چالش 
جدی جزیره قشم است و بین مردم اختلاف است و دیگر اینکه مالکیت در قشم بود که 
با این اسناد دچار تزلزل است و هر کسی که  دارای سند تک برگ بود در معرض این 
بود  که کس دیگری بیاید و ادعای مالکیت کند. حدود ۸ ماه قبل جلسه ای در خدمت 
رییس قوه قضاییه داشــتیم و بحث اسناد رفسنجان مطرح شد و دستور دادند که گره 
باید باز شود و باید مسیر قانونی برای آن دیده شود. در نهایت با طرح های مختلف آن 
را بررسی کردیم و روش فعلی را عملیاتی کردیم و منطقه آزاد هزینه ها را متقبل شد و 
شرکت های خصوصی قرار داد بستند  و هیچ هزینه ای برای مردم ندارد و رایگان است 
و هزینه ها را دولت قبول کرد و بعد از ۵۱ سال این مشکل حل شد و تمام اسناد در آینده 

به صورت تک برگ صادر می شود.
وی تاکید کرد: ما اولین بار طرح و پیشــنهاد گواهی عدم ســوء پیشینه الکترونیک در 
هرمزگان را دادیم  و اکنون کمتر از یک ســاعت گواهی  صادر می شــود. همین کار 
را برای انحصار وراثت پیشنهاد دادیم و سامانه ای طراحی کردیم تا در کمترین زمان 

ممکن  گواهی صادر شود.
قهرمانی افزود:  طرح پرداخت دیه تصادفات بدون تشــکیل پرونده قضایی از دیگر 
اقدامات ما در دادگستری استان هرمزگان است. اگر خدایی نکرده  کسی تصادف کرد 
مستقیم به  شرکت بیمه و بعد پزشکی قانونی می رود و دیه اش را می گیرد.  ما حدود 
دو هزار مورد تصادف را  به بیمه  ارجاع  دادیم که از این تعداد ۱۸۱۱ مورد دیه خود را 
دریافت کردند  بدون اینکه به دادگاه بروند. با این کار دیگر  سالی ۳۰۰ الی ۴۰۰ هزار 
پرونده در این زمینه  به دادگســتری نمی آید و برای مردم هم در جلوگیری از اتلاف 

وقتشان  بسیار خوب است.
وی درباره بحث دوگانگی مناطق آزاد گفت: ۳۰ سال است که مناطق ازاد تشکیل شدند و 
قرار بود برای سرمایه گذاری و اشتغال کمک کنند ولی الان چالش هایی دارند. تعارض 
قوانین و دوگانگی مدیریتی در مناطق آزاد چالش جدی است. ما کل موارد تعارض را 

استخراج کردیم و پیشنهاداتی هم برای رفع این چالش ارائه دادیم.

قهرمانی رئیس دادگستری استان هرمزگان: 

۷ هزار سند مالکیت در قشم 
تعیین تکلیف شد

اقتصاد کیش -  گزارش درگاه ملی مجوزها نشــان می دهد شهرستان های بوموسی 
در استان هرمزگان، خوسف در خراسان جنوبی، رومشکان در لرستان، کوه سرخ در 
خراسان رضوی و نیمروز در سیستان وبلوچستان، در صدر جدول الکترونیکی کردن 
مجوزهای کاغذی قرار دارند و در این میان، بوموسی با الکترونیکی کردن همه پروانه 
های کسب کاغذی نخستین شهرستان با پروانه کسب کاملا الکترونیکی لقب گرفت.

بر اساس فهرستی که درگاه ملی مجوزها منتشر کرد، همه ۴۸۰ شهرستان کشور از نظر 
الکترونیکی کردن پروانه های کسب رتبه بندی شده اند.

در میان ۵۰ شهرستان نخست این فهرست، بیشترین شهرستان ها را استان های لرستان، 
خراسان رضوی و گیلان در اختیار دارند و فقط یک مرکز استان یعنی خرم آباد در میان 

۵۰ شهرستان اول وجود دارند.
شهرستان تهران در این فهرست صد و چهل و هفتم است.

پروژه حذف مجوزهای کاغذی با هدف تبدیل همه مجوزهای کاغذی به شناسه یکتا در 
سراسر کشور است تا طبق قانون باید تا ۲۵ اردیبهشت امسال به نتیجه برسد.

»سید امیر سیاح« رئیس مرکز ملی بهبود محیط کسب وکار در نامه ای به »مرتضی احتشام« 
فرماندار بوموسی، با تبریک و تشکر بابت ۱۰۰درصد شناسه دارشدن شدن پروانه های 
کسب کاغذی در آن شهرستان، از وی خواست اگر واحد صنفی بدون پروانه کسب یا 
فعالیت اقتصادی بدون مجوز در آن شهرستان وجود دارد، از ایشان دعوت کند هرچه 
سریع تر با مراجعه به درگاه ملی مجوزها، راحت و غیرحضوری مجوز دریافت کنند و 

به طور رسمی و قانونی به فعالیت اقتصادی خود ادامه دهند.

بوموسی نخستین شهرستان با ۱۰۰درصد  
پروانه کسب الکترونیکی شد

اقتصاد کیش -   جمعی از فرهنگیان هرمزگانی طی بیانیه ای از اقدامات ویژه دولت 
سیزدهم در حوزه تحولی آموزش و پرورش استان در بخش های مختلف آموزشی، 

علمی و پرورشی قدردانی کردند.
جمعی از فرهنگیان هرمزگانی با انتشــار بیانیه ای ضمن قدردانی از تمامی معلمان 
آگاه و فداکار به موفقیت های اخیر آموزش و پرورش هرمزگان در دولت سیزدهم 
و در زمینه های آموزشی، علمی و پرورشی اشاره کرده و از نحوه مدیریت مدیرکل 
آموزش و پرورش هرمزگان و همراهی و پشتیبانی نماینده عالی دولت در استان در 

ایجاد تحول در بخش های مختلف آموزش و پرورش حمایت کنند.
فرهنگیان هرمزگانی، همچنین ضمن قدردانی از وزیر آموزش و پرورش و استاندار 
هرمزگان در پشتیبانی از دستگاه تعلیم و تربیت استان، خواهان استمرار این حمایت 

شدند.
به نام نامی آفریننده »کلمه« و شرافت بخش »قلم«، ۱۲ اردیبهشت هفته معلم درحالی 
آغاز شــد که بر خلاف دوره های گذشــته، این نکوداشت از حال و هوایی خاص 
برخوردار بود؛ آنچه این هفته را متمایز ســاخته بود، چیزی نبود جز، هدفگذاری 
صحیح و توجه به زیرســاخت های اساسی و مورد نیاز و تلاش برای نهادینه کردن 
امور از سوی مدیرکل آموزش و پرورش استان و ثبات قدم وی در ایجاد تحول در 
آموزش و پرورش به جرات می توان گفت که امروز، آموزش و پرورش هرمزگان 

»حال خوبی« دارد و امیدوارانه، رو به سوی آینده روشن گام برمی دارد.
می گویند آمارها گویای واقعیت و روشن کننده وضعیت هستند و براین مبنا، نگاهی 
به آمار فعالیت های گوناگون نشــان می دهد که آنچه باعث شده تا این بیانیه قلمی 
گردد، همانا مدیریت چند وجهی مدیرکل آموزش و پروررش و توجه همزمان او به 

ابعاد مختلف آموزشی، پرورشی و ورزشی در مدارس است.
تردیدی نیست که برای رسیدن و داشتن جامعه ای مسئول و آگاه و سعادتمند، توجه 
به آموزش و تربیت نســل ها ضروری اســت و این امر تنها زمانی محقق و عملیاتی 
می شود که »هدف«، که همان رشد و توسعه آگاهانه نسل هاست، به خوبی شناخته 
شده باشد و همزمان توان آن را داشته باشیم تا نیازهای روحی و جسمی دانش آموزان 
را که امانت هایی ارزشــمند در دســتان آموزش و پرورش می باشند، تامین نمایی و 

خوشبختانه این مهم در دوره اخیر، عملیاتی شده و در دست اجرا است.
دســتاوردهایی مانند احداث و افتتاح ۱۵۰۰ کلاس درس، راه اندازی ۲۹ هنرستان 
مجاور صنایع در راستای اشتغالِ پایدار دانش آموزان، ایجاد ۲۱ مرکز مشاوره دانش 
آموزی، توسعه فضاهای اردوگاهی، کسب رتبه نخست استان در ارزیابی تخصصی 
ادارات کل سراسر کشور، حرکت به سمت ساخت دهکده ورزشی، افزایش سرانه 
ورزشی که از نیازهای اساسی و مغفول مانده بود و نیز توجه به زیرساخت های متنوع 
و افتخارآفرینی درعرصه اســتعدادهای درخشان و درخشش در المپیاد نانو تنها در 
سایه مدیریت مسئولانه و مدبرانه مدیرکل و تیم مدیریتی مجموعه و پشتیبانی های 
اســتاندار امکانپذیر بود و این مهم در دوره اخیر و دولت ســیزدهم رنگ واقعیت به 

خود گرفت.
می توان فهرستی طولانی از کارهای انجام شده و در دست اجرا قلمی کرد اما سخن 
کوتاه می کنیم و می گوییم دســتیابی به رشد و توسعه تنها از مسیر توجه به آموزش 
پرورش و تربیت نسل ها ممکن است و این مهم نیز تنها با وجود مدیرانی توانا، آگاه 

و شایسته که دارای هدف و انگیزه هستند، محقق می شود.
امروز دیگر جایی برای ایستادن و بازگشت به عقب وجود ندارد و »نقشه راه« ترسیم 
شده از سوی مدیرکل آموزش پرورش هرمزگان همه دلسوزان را وامی دارد تا کاروان 
به راه افتاده را تا رســیدن به مقصد و دســتیابی به اهداف، حمایت کرده و محکم و 

مطمئن به سوی آینده گام برداریم.
از مقام عالی وزارت و نیز استاندار هرمزگان که با پشتیبانی و حمایت از آموزش و 
پرورش استان امکان رسیدن به این »حال خوب« را فراهم ساختند، سپاسگزاریم و 
از این عزیزان انتظار داریم تا با حمایت همه جانبه خود، آموزش و پرورش هرمزگان 

را در رسیدن به جایگاهی که شایسته آن است، یاری کنند.
در سال تحصیلی )۱۴۰۲-۱۴۰۳( بیش از ۴۳۰ دانش آموز هرمزگانی در ۲۳ منطقه 
آموزشــی راهی کلاس درس شــدند که ۲۸ هزار معلم تدریس این دانش آموزان را 

برعهده دارند.

 

قدردانی فرهنگیان از اقدامات دولت 
سیزدهم در حوزه تحول آموزشی هرمزگان

اقتصاد کیش -      مدیرعامل نیروگاه بندرعباس گفت: سیستم کنترل مدیریت مشعل های 
بویلر واحد یک بخار این نیروگاه برای نخستین بار با همکاری شرکت های دانش بنیان 

و با صرفه جویی ارزی ۲ میلیون دلاری و در راستای رفع موانع تولید نوسازی شد.
داریوش محمودی با اعلام این خبر عنوان کرد: در واحدهای بخار ۳۲۰ مگاواتی نیروگاه 
بندرعباس، سیستم مدیریت مشعل های بویلر یا BMS وظیفه کنترل مشعل ها، اجرای 
سکوئنس های عملیاتی و همچنین حفاظت بویلر را برعهده دارد و هر واحد بویلر دارای 
۱۶ مشعل گاز و ۱۶ مشعل مازوت در چهار طبقه و چهار گوشه است و چهار مشعل 

گازوئیل نیز در زمان راه اندازی بویلر استفاده می شود.
وی بیان کرد: با گذشت چند دهه از کارکرد، سیستم کنترلی BMS قدیمی، قابلیت خود 
را به میزان زیادی از دســت داده و این امر ســبب خروج واحدهای بخار شده بود، که 
هریک از این خروج ها، وقت زیادی را جهت راه اندازی مجدد واحد به خود اختصاص 

می داد و نیز هزینه های عدم تولید را دربر می گرفت.
مدیرعامل نیروگاه بندرعباس اظهار کرد: با هدف افزایش قابلیت اطمینان نیروگاه مقرر 
شد، سیستم کنترل BMS واحد یک بخار با استفاده از سیستم PLC و با درنظر گرفتن 
استانداردهای نوین سیستم های کنترل و حفاظت نیروگاهی طراحی، ساخته و تعویض 
شود.  وی خاطرنشان کرد: طراحی، ساخت و نصب سیستم BMS نیروگاه بندرعباس 
به صورت پروژه تولید بار اول، در مدت زمان ۶ ماه، با صرفه جویی ۲ میلیون دلاری و 
بومی سازی این سیستم با همکاری، طراحی و ارتقای تکنولوژی شرکت های دانش 

بنیان انجام شد.

برای نخستین بار؛ 

سیستم کنترلی واحد یک بخار نیروگاه 
بندرعباس نوسازی شد

اقتصاد کیش -     مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق هرمزگان با اشاره به اینکه 
توفان و تندباد اخیر افزون بر ۸۹۰ میلیارد ریال به زیرساخت ها و شبکه برق این استان 
خسارت زد، گفت: بیشترین خسارت های وارده به میزان ۵۵۰ میلیارد ریال مربوط به 

زیرساخت های آسیب دیده برق در جزیره قشم بوده است.
محمد کریمی در حاشیه بازدید میدانی از زیرساخت های آسیب دیده استان هرمزگان، 
بر لزوم جبران خسارت های برق در کوتاه مدت تاکید کرد و افزود: از همه ظرفیت های 

قانونی برای تامین و توزیع بهینه برق خصوصا در جزیره قشم بهره  می گیریم.
وی با تشریح خدمات انجام شده در روزهای گذشته، بیان کرد: طول خطوط توزیع 
برق خسارت دیده در جزیره قشم حدود ۲۴ کیلومتر و تعداد تیرهای فشار متوسط 
و فشار ضعیف ۳۵۳ عدد بوده است، ۲ دستگاه ترانس نیز در حوادث تند باد و توفان 
خسارت دیدند که نیروهای عملیاتی این شرکت به سرعت نسبت به رفع خرابی ها 

اقدام کردند.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق هرمزگان همچنین با اشاره به اینکه بیشترین 
خسارت ها به شبکه و تاسیسات برق بعد جزیره قشم، در شهرستان بندرلنگه و سپس 
مناطق برق ناحیه یک بندر عباس و بندرخمیر بوده است، اظهار کرد: این خسارت ها 
شامل سقوط و خسارت پایه و ترانس بوده که بیشتر آن ترمیم و جایگزین شده است.

کریمی با اشاره به اینکه در شرایط بحرانی همه پیمانکاران و نیروهای عملیاتی شرکت 
توزیع نیروی برق استان پای کار بودند، ادامه داد: ترمیم و بازسازی شبکه های آسیب 

دیده از سیل به ویژه در قشم و بندرلنگه در کوتاه ترین زمان ممکن انجام شد.
وی همچنین با ترســیم سیمای مشارکت مردم در بندرلنگه و همیاری و همراهی 
آنان با نیروهای برق این شهرســتان، این روحیه جهادی را ستود و افزود: نیروهای 

عملیاتی با مشارکت کم نظیر مردم در بندرلنگه در شرایطی سخت و زمینی باتلاقی 
۳۰ اصله پایه چوبی نصب کردند و بعد از تلاش ۴۸ ساعته شبکه روستای حسینیه 

این شهرستان برقدار شد.
مدیر عامل شرکت توزیع نیروی برق هرمزگان به همراه کارشناسان، مدیران و معاونان 
از مناطق خسارت دیده ناشی از سیل جزیره قشم و مراکز اتفاقات و عملیات سوزا 
و طبــل بازدید کرد و همچنین با حضور در بین مردم منطقه غرب قشــم و منطقه 
باسعیدو با بررسی مشکلات آنان بدون واسطه و به صورت چهره به چهره در جریان 
مشکلات ناشی از بروز باران و تندباد و خسارت به مناطق قشم و همچنین بازسازی 
واصلاح شبکه های آسیب دیده توسط اکیپ های عملیاتی بهره برداری و پیمانکاری 

قرار گرفت.

 

ناپایداری های جوی اخیر بیش از ۸۹۰ میلیارد ریال 
به حوزه برق هرمزگان خسارت زد

 

اقتصــاد کیش -     هفتمین تور نظارتی قوه قضاییه 
ویژه اصحاب رســانه با حضور بیش از ۵۰ خبرنگار 
و عکاس از ۳۵ رســانه مختلف در استان هرمزگان 

آغاز شد.
هفتمین تور نظارتی قوه قضائیه با حضور بیش از ۵۰ 
خبرنگار و عکاس از ۳۵ رسانه مختلف جهت بازدید 
از اقدامات قضائی انجام شــده در استان هرمزگان و 
پیگیری اجرای مصوبات سفر ریاست قوه قضائیه به 

این استان آغاز شد.
گفتنی است، پیش از این مرکز رسانه قوه قضائیه ۶ تور 
نظارتی را با حضور اصحاب رسانه برگزار کرده است.

اولین تــور نظارتی قوه قضائیه، با حضور ۸۰ نفر از 
اصحاب رســانه جهت بازدید از زندان رجایی شهر 
برگزار شــد و خبرنگاران در جریان روند تخلیه این 

زندان قرار گرفتند.
دومیــن تور نظارتی مرکز رســانه قوه قضائیه نیز با 
حضور بیش از ۲۰ رسانه اعم از صداوسیما، روزنامه ها 
و خبرگزاری های کشور، در استان گلستان برگزار شد 
و خبرنگاران در جریان اقدامات دســتگاه قضا برای 
اجرای طرح گردشگری جزیره آشوراده و جلوگیری 
از ســاخت و سازهای غیر مجاز در روستای زیارت 

قرار گرفتند.
ســومین تور نظارتی مرکز رســانه قوه قضائیه با 
محوریــت تبیین اقدامات قــوه قضائیه در حوزه 
عدالــت اجتماعی، یکپارچگی ســامانه گمرک و 
بنادر، اقدامات انجام شده در حوزه اقتصاد مقاومتی 
در راســتای حل و فصل مشکلات کارخانجات و 

واحدهای تولیدی در استان هرمزگان برگزار و در 
این تور نیز ۶۰ نفر از خبرنگاران از ۴۵ رسانه کشور 

حضور داشتند.
اصحاب رســانه همچنین در چهارمین تور نظارتی 
قوه قضائیه و در راســتای آشــنایی با مأموریت ها و 
فعالیت های بنیاد تعاون زندانیان کشور در قالب ۳۰ 
رســانه مختلف که شامل ۴۵ نفر خبرنگار و عکاس 
بودنــد از مجتمع های مختلف بنیاد تعاون زندانیان 

فشافویه بازدید کردند.
پنجمین تور نظارتی قوه قضائیه نیز به میزبانی اداره کل 
زندان های استان قم برگزار شد که در این تور نیز ۴۵ 

خبرنگار و عکاس از ۲۰ رســانه حضور داشتند و از 
بخش های مختلف اردوگاه حرفه آموزی و کاردرمانی 
استان قم بازدید کردند. همچنین در این تور نظارتی، 
خط تولید موتورسیکلت برای اولین بار در زندان قم 

راه اندازی شد.
زندانیان اســتان البرز میزبان ششــمین تور نظارتی 
رســانه ای قــوه قضائیــه بودند و در ایــن تور، ۳۵ 
خبرنگار و عکاس جهت بازدید و نظارت بر کارخانه 
دوچرخه ســازی زندانیان قزلحصار عازم این زندان 
شــدند و از بخش های مختلف این کارخانه بازدید 

کردند.

هفتمین تور نظارتی قوه قضاییه در هرمزگان
 با حضور ۵۰ خبرنگار


